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Město Mariánské Lázně 

Komise lázeňství a cestovního ruchu - KLCR 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KLCR 

TERMÍN JEDNÁNÍ:  

27.5.2019, 14hod,  zasedací místnost v přízemí budovy Terezián, Ruská 74,  Mariánské Lázně 

 

PROGRAM:  

1. Uvítání, kontrola účasti, schválení programu 

2. Kontrola naplnění usnesení a návrhů z předchozích jednání 

3. ZLS 2019, TK k ZLS 2019 – rekapitulace, vyhodnocení  

4. Vánoční trhy 2020  

5. Novela zákona o místních poplatcích 

6. Informace z Krajské komise CRL 

7. Různé 

 

1 Uvítání, kontrola účasti, schválení programu 

 

PŘÍTOMNI: 8 

Dvořáková Eva, Mottlová Ivana, Sorokina Elena, Chadim Miloslav, Richter Jiří, Kořán Roman,  

Ludvík Jan, Šnajdr Radek, 

 

OMLUVENI: 3  

Vojtěch Franta, Kosnar Tadeáš, Navrátilová Miloslava 

 

KLCR je usnášení schopná, program jednání byl schválen 

 

HOSTÉ: 

Jana Palacká, Barbora Tintěrová, Alena Havrdová, Král Zdeněk, Pelc Miloslav  
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Jiří Richter informoval přítomné o žádosti paní Navrátilové, která se z osobních důvodů vzdává 

členství v KLCR. 

 

USNESENÍ: 

KLCR doporučuje Radě města odvolat paní Miloslavu Navrátilovou z KLCR na její vlastní 

žádost. 

KLCR doporučuje Radě města dosadit na uvolněnou pozici zástupce největší lázeňské a hotelové 

společnosti a to zástupce Léčebných lázní a.s. 

 

Pozn.: 

Pokud Rada města podpoří návrh USNESENÍ  k bodu 1 v plném rozsahu, předseda KLCR navrhne 

Radě po konzultaci s ostatními členy KLCR jméno konkrétní osoby, jako nového člena KLCR.  

 

PRO: Dvořáková Eva, Mottlová Ivana, Sorokina Elena, Chadim Miloslav, Richter Jiří, Kořán 

Roman,  Ludvík Jan, Šnajdr Radek, 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE:0 

 

2 Kontrola naplnění usnesení a návrhů z předchozích jednání 

 

2.1 BALNEOLOGICKÝ ÚSTAV  

Člen KLCR Miloslav Chadim připraví podklady k záměru zřízení pracoviště Balneologického 

ústavu v Mariánských Lázních a rozešle elektronicky ostatním členům KLCR k prostudování. 

Bude dodáno v průběhu měsíce června jako podklad k dalšímu jednání KLCR – odpovídá Chadim 

Miloslav 

 

2.2 STATISTICKÉ UKAZATELE  

 Celkový počet ubytovacích zařízení dle kategorizace 

 Celkový počet lůžek v ubytovacích zařízeních dle kategorizace 

 Celkový počet zaměstnanců v ubytovacích zařízeních 

 Celkový počet samostatných stravovacích zařízení 

 Celkový počet zaměstnanců v samostatných stravovacích zařízeních 

 

Bude dodáno v průběhu měsíce června  jako podklad k dalšímu jednání KLCR – odpovídá Palacká 

Jana 

 

2.3 KIS –IS:  TRANSFORMACE NA LOKÁLNÍ DESTINAČNÍ AGENTURU  

Návrh doporučení KLCR byl Radou města podpořen. Jednatelka společnosti KIS Barbora Tintěrová 

podnikla potřebné kroky k naplnění tohoto záměru. Další informace budou dodány na červnovém 

jednání KLCR: 
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2.4 ROZVOJ VZDĚLÁVÁNÍ V DESTINACI ML 

 

Roman Kořán informoval přítomné o vývoji situace v kontextu zřízení bakalářského studia na SHŠ 

ML. Přítomní byli pozváni na jednání s rektorátem VŠ, které se bude konat v hotelu CRISTAL. 

Podrobnosti akce byly rozeslány mailem. 

 

2.5 KOMUNIKAČNÍ STRATEGIE 

Jednatelka a ředitelka Infocentra Barbora Tintěrová informoval přítomné, že předložila Radě města 

ML akční plán v rámci Komunikační strategie pro českou republiku v celkovém finančním rozsagu 

700.000,- CZK. Aktuálně se čeká na vyjádření Rady města k tomuto návrhu. 

 

3  ZLS 2019, TK k ZLS 2019 – rekapitulace, vyhodnocení 

 

3.1 Zahájení lázeňské sezony 2019 

 Jednatelka KIS Alena Havrdová informovala přítomné o průběhu a finanční náročnosti 

aktivit spojených se ZLS 2019.  

 Náklady na ZLS 2019 byly v celkové výši 1,8mio CZK, z toho 1,1mio bylo čerpáno z FCR  

(Fond pro rozvoj cestovního ruchu), zbytek ve výši 0,7mio byl financován od sponzorů. 

 FCR je financován z výběru nepřímé daně od poskytovatelů ubytovacích služeb (jedná se o 

výběr lázeňského a ubytovacího poplatku) a jeho využívání by mělo směřovat k trvale 

udržitelným rozvoji turismu v destinaci ML 

 Roční průměrný výběr finančních prostředků od poskytovatelů ubytovacích služeb za 

lázeňský a ubytovací poplatek  činí cca 13,5mio CZK. Z této částky jde dle platné vyhlášky 

30% právě do Fondu na rozvoj cestovního ruchu (cca 3,5mio /rok). 

 Členové KLCR vyjádřili znepokojení nad růstem nákladů v rámci aktivit, které jsou součástí 

ZLS 

 Členové KLCR vyjádřili znepokojení nad využívání finančních prostředků z FCR (Fond na 

rozvoj cestovního ruchu), který má být primárně reinvestován do efektivního marketingu, 

nikoliv do kulturně-společenských akcí.  

 

 

USNESENÍ: 

KLCR doporučuje Radě města pověřit jednatelku společnosti KIS Alenu Havrdovou 

vypracováním celkové roční rekapitulace nákladů na ZLS v rozhodném období 2010 – 2019 

včetně, v členění na prostředky z FCR + sponzoring, v termínu do 15.6.2019 

 

PRO: Dvořáková Eva, Mottlová Ivana, Sorokina Elena, Chadim Miloslav, Richter Jiří, Kořán 

Roman,  Ludvík Jan, Šnajdr Radek, 

PROTI: 0, ZDRŽEL SE:0 
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3.2 Tisková konference k ZLS 2019 

 

 Vedoucí realizačního týmu TK k ZLS 2019 paní Elena Sorokina seznámila přítomné 

s výstupy v médiích, které navazovaly na TK 2019. 

 

 Členové KLCR ocenili přínos této TK v rámci marketingu destinace ML a doporučili 

pořádání tiskových konferencí k ZLS pravidelně každý rok. 

 

 Celkové náklady TK  byly ve výši 20.000,- CZK 

 

 Členové KLCR poděkovali celém realizačnímu týmu, který TK organizoval – Sorokina, 

Palacká, Tintěrová 

 

 Členové KLCR vyjádřili zvláštní poděkování společnosti Léčebné lázně a.s., jako 

největšímu sponzorovi této tiskové konference.  

 

 Členové KLCR požádali paní Sorokina a paní Tintěrovou o návrh formy spolupráce 

v budoucích obdobích s ambasádorkou města paní Janou Švandovou.  

 

USNESENÍ: 

KLCR doporučuje Radě města pořádat tiskové konference každoročně a to před každým 

zahájením lázeňské sezony. 

KLCR doporučuje Radě města pověřit touto činností INFOCENTRUM ML.  

 

PRO: Dvořáková Eva, Mottlová Ivana, Sorokina Elena, Chadim Miloslav, Richter Jiří, Kořán 

Roman,  Ludvík Jan, Šnajdr Radek, 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE:0 

 

4 Vánoční trhy 2020 

 

 KLCR nebyla schopna jasně nadefinovat svou představu v kontextu této akce. Každý 

přítomný má jiný názor, včetně hostů. 

 Dlouholetý organizátor Vánočních trhů společnost PA Touristik již o akci nemá zájem, 

nikdo jiný se do původního výběrového řízení nepřihlásil. 

 Bez vědomí a souhlasu KLCR bylo vypsáno nové výběrové řízení a částka z FCR byla 

navýšena na tuto akci o 150.000,-, celkově tedy na 400.000,- CZK (pozn. Z celkové částky 

3,5mio, která je ve Fondu na rozvoj cestovního ruchu určená pro marketingové aktivity, 

bylo na dvě kulturně–společenské akce /Zahájení lázeňské sezony a Vánoční trhy/ 

alokováno 1,5mio CZK!!!)   

 

USNESENÍ: 

KLCR doporučuje Radě města pověřit uspořádáním Vánočních trhů 2019 společnost KIS s.r.o. 
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5 Novela zákona o místních poplatcích 

 

Problematika úprav místních poplatků nebyla v Poslanecké sněmovně dořešena. V kontextu 

aktuálního poslaneckého návrhu by to mohl být pro rozpočet města zásadní výpadek příjmů. KLCR 

bude situaci nadále monitorovat. 

 

 

6 Informace z Krajské komise CRL 

 

 Zástupci města ML v Krajské komisy CR pan Chadim a pan Richter informovali přítomné o 

možnosti čerpání dotací pro CR z Krajských zdrojů. 

 Přítomný I. místostarosta města Zdeněk Král informoval členy KLCR, že osobou 

odpovědnou za čerpání dotací pro CR je vedoucí odboru RLCT paní Jana Palacká.  

 Paní Palacká informovala, že má vše pod kontrolou a dotace čerpá v rámci možností svého 

odboru. 

 

7 Různé 

Členové KLCR se shodli na nutnosti navýšit obchodních aktivit v Ruské federaci, jako tradičního 

dodavatele lázeňských klientů do regionu. 

 

Členka KLCR paní Sorokina připravuje variantní návrhy k této činnosti (partnerství odborných 

spolků, partnerství měst atd.) 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 16hod. 

 

Příští jednání KLCR se koná dne 24.6.2019 ve 14 hod v přízemí budovy Terezián, Ruská 74,  

Mariánské Lázně 

 

 

V Mariánských Lázních dne 27.5.2019 

 

 

 
Radek Šnajdr - předseda KLCR 

 


